
Informacje o Przedsiębiorstwie Energetyki Cieplnej w Stargardzie Sp. z o.o.  

Przedsiębiorstwie Energetyki Cieplnej w 

Stargardzie, w skrócie „PEC”, zajmuje się 

wytwarzaniem, przesyłem ciepła na potrzeby 

ogrzewania oraz przygotowania ciepłej wody 

użytkowej dla mieszkańców Stargardu. 

PEC Stargard zajmuje się budową oraz 

modernizacją węzłów cieplnych, sieci 

ciepłowniczej oraz kotłowni. 

Żeby załatwić sprawy, osoby ze szczególnymi 

potrzebami mogą: 

• Napisać pismo i wysłać je na adres:  

PEC Sp. z o.o. 

ul. Nasienna 6 

73-110 Stargard 

• Napisać wiadomość i wysłać ją na adres e-mailowy: pec@pec.stargard.pl 

• Skorzystać z formularza kontaktowego na stronie https://pec.stargard.pl/kontakt 

• Przynieść pismo i inne dokumenty do Punktu Obsługi Klienta przy ulicy Nasiennej 6                     

w Stargardzie. Znajduje się on przy wejściu głównym. 

Punkt Obsługi Klienta czynny jest od poniedziałku do piątku w godzinach od 7.00 do 

15.00. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wejście główne do PEC. Przystosowane do osób ze szczególnymi potrzebami. 

 

mailto:pec@pec.stargard.pl
https://pec.stargard.pl/kontakt


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Można do nas zadzwonić pod numer 91 578 84 00 

Numery telefonów do wydziałów dostępne są na stronie internetowej:  

https://pec.stargard.pl/kontakt 

Widok po wejściu do budynku. 

 

Punkt Obsługi Klienta, z prawej strony, w głębi – wejście do toalety. Jest 

ona przystosowana do osób ze szczególnymi potrzebami. 

 

https://pec.stargard.pl/kontakt

